
KAUNIAISTEN KAUPUNKI                                                                 Pöytäkirja 3/2023 
Vammaisneuvosto   
 

 
Pöytäkirja  
 
Aika: Maanantai 27.3.2023 klo 16.30–18.30 
Paikka:  Villa Breda (Mörne 1 krs.) 
 
Läsnä: Marketta Forsell, puheenjohtaja  Poissa:  - 

Taru Ikäheimonen, kokouksen sihteeri 
Monica Tallberg (poistui klo 17.16)                              
Petteri Törnberg                 
Petri Lehtinen   

 Nan Björkskog-Lindborg  
 Anna Ahtila 
              Riitta Nieminen 
 Mikael Flemmich, kutsuttuna klo 17.00–17.45 
 
 
 
 
    
1.  Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 16.30 ja toivotti kaikki tervetulleiksi.  
 
2.  Läsnäolijoiden toteaminen 

Todettiin läsnäolijat.   
   
3. Kokouksen 2/2023 pöytäkirjan hyväksyminen 

Hyväksyttiin pöytäkirja 2/2023. 
 

4. LUVN tilannekatsaus 
  

- LUVNin vammaisneuvosto 9.3.2023 Työväen Akatemiassa 
Päällikkönä toimii Marion Ticklén. Palvelulinjajohtaja Lena Astala esitteli 
organisaatiota. Toimintasääntö edelleen kesken. LUVN teettänyt kyselyn 
kuljetuspalveluista, vastausaika 31.3.2023 saakka. Seuraava LUVN-kokous 
13.4.2023. 

 
5.      Sivistystoimenjohtaja Mikael Flemmich esittelee sivistystoimen toimintaa  
 -  Flemmich esitteli omaa toimintaansa: 

o sivistystoimen yhtenäistäminen: yhteistyö eri palveluiden välillä 
o fyysiset ratkaisut: kulttuuri- ja liikuntapalvelut muuttivat kaupungintalolle 
o tiistaisin yhteinen kokous sivistystoimen hallintohenkilöstölle > lisännyt 

yhteistyötä eri palveluiden välillä 
o tällä hetkellä työ keskittyy paljon perustoiminnan lisäksi hyvinvointiin 

▪ hyvinvointiopetus 
▪ hyvinvointikyselyt 

- vammaisneuvoston pj toivoo asioiden tuontia paremmin vammaisneuvostoon 
(esim. päiväkotien ja koulujen rakentaminen, kulttuuri, luontoympäristö) 
asiakirjoista, jotka koskevat kuntalaisia 
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6. Muut asiat 
 

- Marianne Warraksen aloite, koskien Kauniaisten ostoskeskuksen 
läpikulkukäytävän lattian liukkautta. Vammaisneuvosto toteaa, että mattoa ei voi 
laittaa keskikäytävälle useastakin eri syistä (mattoon kompastuminen, hygienia- ja 
puhdistussyyt). Vanhusneuvosto on ehdottanut aloitetta yhdessä 
vammaisneuvoston kanssa kauppakeskuksen johtajalle. Vammaisneuvoston pj 
soittaa suoraan kauppakeskuksen johtajalle. Jatkamme tämän jälkeen 
keskustelua sähköpostitse yhdessä vanhusneuvoston puheenjohtajan kanssa, 
kuinka etenemme. 
 

- Yhdenvertaiskysely  
Tähän palataan seuraavassa kokouksessa. 

 
- Webinaari 10.5. Miten käy liikkujan? 

Saa osallistua oman aikataulun mukaan. Linkki lähetetään sähköpostiin. 
 

-  Lausuntopyyntö 

Koivuhovin asemanseudun sekä Helsingintien - Fasaanipolku kohdalla menevän 
alikulun katusuunnitelmista pyydetään lausunto vammaisneuvostolta. Päätettiin 
perustaa työryhmä (= Marketta Forsell ja Monica Tallberg) tekemään lausunto 
14.4. mennessä, joka hyväksytetään vammaisneuvoston jäsenillä ennen jättöä. 

 
 
7.  Seuraava kokous 
 Seuraava kokous: ma 24.4.2023 klo 16.00 
 
  
8. Kokouksen päättäminen 
 Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.00 
 
 
 
 
Pöytäkirjan vakuudeksi:  
 
 
 
 

Marketta Forsell  Taru Ikäheimonen 
Puheenjohtaja   kokouksen sihteeri  

 
 
 
jakelu:  vammaisneuvoston jäsenet ja varajäsenet 

vanhusneuvoston puheenjohtaja ja sihteeri  
yhdyskuntavaliokunnan puheenjohtaja 
kaupunginjohtaja 
sivistystoimenjohtaja 

 


